
Zápis z jednání Školské rady při SPŠ Hronov dne 21.10.2010 
 
Přítomni: Mgr.Beránek, PharmDr.Třešňáková, pí.Tomková, Bedřich Němeček, Jan Vacek, 
Mgr.Jana Maslikiewiczová 
Jednání se zúčastnil ing.Holan, ředitel školy  
 

1. Informace o doplňujících volbách do školské rady 
Za zletilé žáky zvolen Jan Vacek, 1.A 
Za rodiče nezletilých žáků pan Bedřich Němeček 
 

2. Pokles počtu žáků – 4 první ročníky, počet oborů stejný 
 třída 1.C  2 obory  (nástrojař a elektrikář) 

 
3. Snížení výše absence – důsledné dodržování školního řádu, neomluvená absence se 

mírně zvýšila – nenapravitelní absentéři 
 

4. Informace o MAG´10  - maturitní generálka proběhla v pořádku, bez organizačních 
komplikací. Poděkování komisaři, zadavatelům a hodnotitelům 

 
5. Informace o projektu Inovace výuky  - změna manažera projektu. Ze školy odešel 

Mgr.Šimek, místo něho jmenován manažerem projektu ing.Matyáš. V projektu se 
úspěšně pokračuje, probíhají další školení v ICT oblasti a v TV okruhu jsou 
k dispozici informační a prezentační moduly. 

 
6. Výroční zpráva za školní rok 2009/10 byla schválena korespondenčně ke dni 

15.10.2010 bez připomínek. 
 

7. Diskuse – ing.Holan – dotaz na optimalizaci škol  
PharmDr. Třešňáková, pí. Tomková – stále trvá podpora technických oborů 
 
 
 
 
 
22.10.2010   zapsala  Mgr.Jana Maslikiewiczová 

 
 

 
 
 
 

 
 


